

Date :

التاريخ : 25 نوفمبر 2015

Mr. Hassan Abdulrahman Al-Serkal
Executive VP & Chief Operations Officer
Head of Operation Division
Dubai Financial Market

السيد/ حسن عبدالرحمن السركال
نائب رئيس تنفيذي- رئيس تنفيذي العمليات
رئيس قطاع العمليات
سوق دبي المالي

Greeting ,,,

تحية طيبة وبعد ,,,

Subject : Interim Condensed Consolidated Financial Information for the period ended 30/09/2015 For International Financial Advisors and Subsidiaries

الموضوع : البيانات المالية المرحلية للفترة المنتهية في 30/09/2015 لشركة الاستشارات المالية الدولية والشركات التابعة

Please note that the Board of Directors Meeting of International Financial Advisors had been held today 25/11/2015, at 1:00 PM and approved the followings :

برجاء الإحاطة بأن مجلس إدارة شركة الاستشارات المالية الدولية قد عقد إجتماعه اليوم 25 نوفمبر 2015، في تمام الساعة الواحدة بعد الظهر ، وقد وافق المجلس على القرارات التالية :

The Board of Directors reviewed and approved the Interim Condensed Consolidated Financial information of the company for the period ended 30/09/2015 & the Capital Markets Authority's letter dated on 19/11/2015.

إطلع المجلس على البيانات المالية المرحلية للشركة عن الفترة المنتهية في 30/09/2015، وكتاب هيئة أسواق المال المؤرخ في 19/11/2015 بالموافقة عليها واعتمدها .

The meeting was ended at 02:00 PM.

وانفض الاجتماع في تمام الساعة الثانية بعد الظهر .

We attached the signed Interim Condensed Consolidated Financial information for the period ended 30/09/2015 (Arabic & English Copy), after approved from The Board of Directors Meeting today.

كما نرفق لكم طيه البيانات المالية المرحلية الموقعة للفترة المنتهية في 30/09/2015 (نسخة باللغة العربية ونسخة باللغة الانجليزية) وذلك بعد اعتمادها من مجلس إدارة الشركة في إجتماعه اليوم .

Kindly Note & do the needful.

برجاء الإحاطة واتخاذ ما يلزم .

Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير ,,,



صالح صالح السلمي
رئيس مجلس الإدارة

Saleh Saleh Al-Selmi
Chairman